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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 

 

 

Berešová: 

Moja interpelácia sa týka koryta Drehňovca. Viem, nespadá to pod správu mesta, ale brehy sú 

vykosené, to je v poriadku, je to fajn, ale uprostred potoka, riečky, neviem, ako to mám 

nazvať, rastú kríky, stromy o hrúbke, priemer možno dajakých 10 cm. Nespadá to pod správu 

mesta, netýka sa to mesta, ale týka sa to mesta, pretože teraz je sucho, ale keď prídu dažde 

a voda nebude odtekať, tak mesta sa to bude týkať. Ja navrhujem, alebo žiadam, aby mesto 

vstúpilo do jednania s príslušnou inštitúciou.  

 

PhDr. Čižmár: 

Budeme samozrejme kontaktovať správcu, ale všetky úkony, ktoré sa riešia počas roka aj 

v súvislosti s úpravou sú stále na základe vzájomnej dohody časového plánu a možnosti 

použitia prostriedkov zo strany správcu. Takže tak, ako ste povedali, áno, samozrejme. 

 

Berešová: 

Pán primátor, tie stromy, ktoré vyrástli uprostred toho potoka, nerástli mesiac, dva, rástli 

niekoľko rokov.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


